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	Adjectiva-Gradus Superlativus
Bijvoeglijke naamwoorden kunnen nog meer dan alleen in een naamval gezet worden. Ze kunnen ook gebruikt worden om een eigenschap (van een zelfstandig van een zelfstandig naamwoord) ergens anders mee te vergelijken.
Ook in het Nederlands veranderen de bijvoeglijke naamwoorden als ze in een andere trap gezet worden.

	gradus
	
	
	trap

	positivus
	nov- us
	nieuw (-)
	stellende

	comparativus
	nov- ior/ nov- ius
	nieuw- er
	vergrotende

	superlativus
	nov- issimus
	nieuw- st
	overtreffende

	Vertaalmogelijkheden
De superlativus of overtreffende trap wordt gebruikt om duidelijk te maken dat iets al het andere overtreft. Ook hier kan concreet en algemeen vergeleken worden. De verbuiging is na toevoeging van het superlativuskenmerk dezelfde als de verbuiging van de positius op -us.

	Concreet vergeleken
	Algemeen vergeleken

	novissimus
	nieuwst
	novissimus
	zeer nieuw

	
	Naamval
	m
	f
	n

	
	Nominativus
	nov – issimus
	nov – issimus
	nov – issimus

	
	Genitivus
	nov – issimi
	nov – issimi
	nov – issimi

	Sin
	Dativus
	nov – issimo
	nov – issimo
	nov – issimo

	
	Accusativus
	nov – issimum
	nov – issimum
	nov – issimum

	
	Ablativus
	nov – issimo
	nov – issimo
	nov – issimo

	
	Nominativus
	nov – issimi
	nov – issimi
	nov – issimi

	
	Genitivus
	nov – issimorum
	nov – issimorum
	nov – issimorum

	Plu
	Dativus
	nov – issimis
	nov – issimis
	nov – issimis

	
	Accusativus
	nov – issimos
	nov – issimos
	nov – issimos

	
	Ablativus
	nov – issimis
	nov – issimis
	nov – issimis
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	Bij woorden die in de stam eindigen op -er wordt de superlativus net anders gevormd:
miser:       miserrimus
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